

REPUBLIQUE DU CAMEROUN  
Paix – Travail – Patrie

REPUBLIC OF CAMEROON  
Peace – Work – Fatherland

MINISTERE DES ENSEIGNEMENTS SECONDAIRES

MINISTRY OF SECONDARY EDUCATION

SECRETARIAT GÉNÉRAL

GENERAL SECRETARIAT

CELLULE DE COMMUNICATION

COMMUNICATION UNIT

## COMMUNIQUÉ RADIO-PRESSE

N° 127/22 MINESEC/SG/CELCOM

### CONFÉRENCE SUR LES VIOLENCES EN MILIEU SCOLAIRE

Sur autorisation de Monsieur le Premier Ministre, Chef du Gouvernement, le Ministère des Enseignements Secondaires organise, en collaboration avec le système des Nations Unies au Cameroun, une conférence internationale sur les violences en milieu scolaire les 20 et 21 décembre 2022 à l'Hôtel Hilton de Yaoundé.

Des parlementaires, des enseignants, des élèves, des parents d'élèves, des représentants des forces de sécurité, des membres d'organisations de la société civile et des partenaires au développement se réunissent ainsi, en vue de cerner les visages et formes de la violence scolaire au Cameroun, d'en identifier les causes et d'élaborer des recommandations visant à adresser ce phénomène. **1 4 DEC 2022**



*Nalova Lyonga, Ph.D*

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix – Travail – Patrie

REPUBLIC OF CAMEROON

Peace – Work – Fatherland

-----  
MINISTERE DES ENSEIGNEMENTS SECONDAIRES

-----  
MINISTRY OF SECONDARY EDUCATION

-----  
SECRETARIAT GENERAL

-----  
GENERAL SECRETARIAT

-----  
CELLULE DE COMMUNICATION

-----  
COMMUNICATION UNIT

## **PRESS RELEASE**

N° 127/22 MINESEC/SG/CELCOM

### **CONFERENCE ON VIOLENCE IN THE SCHOOL MILIEU**

Following the authorization of the Prime Minister, Head of Government, the Ministry of Secondary Education, together with the United Nations system in Cameroon, is organising an international conference on violence in schools, on 20 and 21 December 2022, at Hilton Hotel Yaounde.

Parliamentarians, lecturers, teachers, students, parents, representatives of security forces, members of civil society organisations, and development partners are going to meet in an effort to define the aspects and forms of school violence in Cameroon, identify its causes and draw up recommendations to deal with this phenomenon.

1 4 DEC 2022



*Nalova Lyonga, Ph.D*